

# TOURISM & HOSPITALITY NEWS & EVENTS UPDATES

## FOOD & BEVERAGE 餐飲業

### Hong Kong Great November Feast

Restaurant booking platform FeedMe Guru brings you this month-long festival of mouth-watering food and drink, including themed menus and great value offers from over 150 local eateries. [More details...](#)

#### 香港盛宴11月

整個11月，全城洋溢香港好滋味！餐飲體驗平台「肥美達人」精選本地超過150間人氣餐廳的限時菜單和超值美食，讓您盡享香港美酒佳餚。[詳情...](#)



### TREATS at Cityplaza x Green Monday Join Hands to Serve Vegetarian Dishes

To promote low-carbon and sustainable living, TREATS food court at Cityplaza partners with vegetarian social enterprise Green Monday to create a low-carbon international menu with 'TREATS for Future' as theme starting from late September. (Source: Hong Kong Economic Times, 25 Sep 2019)

#### 太古城TREATS x Green Monday 聯乘合作打造素食菜式

太古城TREATS美食生活市集，聯乘素食社企Green Monday，於九月下旬以「TREATS for Future」為題，推出多國低碳限定菜式，藉多國佳餚來「素」出品牌理念，宣揚低碳及可持續發展生活。（資料來源：經濟日報2019年9月25日）

### Invitation for Expression of Interest (EOI) for Light Refreshment and Retail Shops in Xiqu Centre

West Kowloon Cultural District Authority welcomes prospective tenants to express their interest in operating light refreshment and retail shops in the Xiqu Centre Basement (B2/F). [More details...](#)

#### 邀請提交經營戲曲中心茶點及零售商店租賃意向書

西九文化區管理局誠邀有意在戲曲中心地下室（B2 / F）經營茶點和零售商店的準租戶提交意向書。[詳情...](#)

## WINE 葡萄酒業



Image courtesy : HKTDC

### Hong Kong International Wine & Spirits Fair 2019 (7-9 Nov)

The Fair will present its 12th edition at the HKCEC where more than 1,000 international exhibitors will be participating and showcasing their exquisite wine and spirits from around the globe. [More details...](#)

### 香港國際美酒展2019 (11月7-9日)

展會今年進入第十二屆，將假香港會議展覽中心舉行，預計吸引超過1,000家國際參展商聚首一堂，展示各種環球特色佳釀。[詳情...](#)

## CONVENTIONS & EXHIBITIONS 會議及展覽業

### Cosmoprof Asia 2019: Prestigious B2B Beauty Event in Asia Pacific (12-15 Nov)

The 24th edition of Cosmoprof Asia will follow the successful formula of "1 Fair 2 Venues" and will hold the Cosmopack Asia (12-14 Nov) at AsiaWorld-Expo featuring leading supply chain companies; while Cosmoprof Asia (13-15 Nov) at the HKCEC will host over 2,000 finished products companies in the cosmetics industry. [More details...](#)

### 亞太區美容展2019 亞洲最大型的國際美容商貿盛事 (11月12-15日)

第24屆亞太區美容展將延續「一展兩地」的展會模式，於兩場館舉行。專為包裝及生產商而設的 Cosmopack Asia (11月12-14日)在亞洲國際博覽館舉行，彙聚供應鏈上的傑出參展商。而亞太區美容展(11月13-15日)則在香港會議展覽中心舉辦，逾2,000家品牌公司展出美容成品。[詳情...](#)

**COSMOPROF**  
ASIA HONG KONG  
亞太區美容展

## GENERAL 一般消息



### Hong Kong Once Again Ranked as Freest Economy in the World

The Fraser Institute once again ranked Hong Kong as the world's freest economy in the Economic Freedom of the World 2019 Report. This vividly reflected Hong Kong's long-standing and steadfast commitment to building a free economy with a level playing field. [More details...](#)

### 香港再獲評為全球最自由經濟體

菲沙研究所在《世界經濟自由度2019年度報告》再次把香港評為全球最自由的經濟體，充分反映香港一直以來堅定地建立一個自由經濟體及提供公平營商環境的決心。[詳情...](#)

---

## Numbers of Overseas and Mainland Companies and Startups in Hong Kong Continue to Grow

According to the results of two recent surveys, the number of business operations in Hong Kong with parent companies overseas and in Mainland China and the number of startups in Hong Kong have been on the rise. These highlight the attractiveness of Hong Kong to Mainland China and the international business community, and the important role the city plays in nurturing startups.

[More details...](#)

## 駐港海外及內地公司以及初創企業數字持續上升

兩項最新統計調查結果顯示，母公司在海外及中國內地的駐港公司數目以及香港的初創企業數目持續上升，突顯香港對中國內地和國際商業社群的吸引力，以及香港在孕育初創企業扮演的重要角色。[詳情...](#)

---

## Support Measures Unveiled

The Innovation & Technology Commission announced enhanced funding arrangements and a freeze of fees as part of the measures to support enterprises announced by the Financial Secretary. [More details...](#)

## 創新科技署推支援企業措施

創新科技署宣布推出優化撥款和凍結收費安排，以配合財政司司長提出支援企業的措施。[詳情...](#)

---

## HKTB to Launch Support Measures for QTS Merchants

Following the Government's relief measures to support the tourism industry, Hong Kong Tourism Board (HKTB) will waive full renewal fee for all QTS-accredited merchants for one year from 1 Oct 2019 to 30 Sep 2020. And for new applications to the Scheme, a 50 percent reduction on the application fee will be applied. [More details...](#)

## 旅發局推出支援措施 協助「優質旅遊服務」計劃商戶

就政府支援旅遊業界的措施，香港旅遊發展局（旅發局）由2019年10月1日至2020年9月30日，將豁免收取「優質旅遊服務」計劃下所有認證商戶一年的續證費用，而新申請加入計劃的商戶，申請費用亦會減半。[詳情...](#)

---

## Hong Kong Signs CDTA with Estonia

The comprehensive avoidance of double taxation agreement (CDTA) sets out the allocation of taxing rights between the two jurisdictions, enabling investors to better assess their potential tax liabilities from cross-border economic activities. [More details...](#)

## 香港與愛沙尼亞簽訂稅務協定

全面性協定闡明雙方的徵稅權，有助投資者更有效地評估其跨境經濟活動的潛在稅務負擔。[詳情...](#)



## UPCOMING HK EVENTS 最新活動

### Hong Kong International Wine & Spirits Fair

7-9 November 2019

Hong Kong Convention and Exhibition Centre

香港會議展覽中心

[More details...](#)

### Cosmopack Asia

12-14 Nov 2019

AsiaWorld-Expo

亞洲國際博覽館

[More details...](#)

### Cosmoprof Asia

13-15 Nov 2019

Hong Kong Convention and Exhibition Centre

香港會議展覽中心

[More details...](#)

### Clockenflap

22-24 Nov 2019

Central Harbourfront Event Space

中環海濱活動空間

[More details...](#)

### Asian E-tailing Summit

4-5 Dec 2019

Hong Kong Convention and Exhibition Centre

香港會議展覽中心

[More details...](#)

### SmartBiz Expo

4-6 Dec 2019

Hong Kong Convention and Exhibition Centre

香港會議展覽中心

[More details...](#)

## CONTACT US 聯繫我們

Should you need any advice on setting up in Hong Kong, please get in touch.  
Our services are free, confidential and tailored to your needs.

### Sindy Wong 黃思敏

Head of Tourism and Hospitality

T: +852 3107 1067

[swong@investhk.gov.hk](mailto:swong@investhk.gov.hk)

### Betty Leung 梁婉霞

Americas and Africa

T: +852 3107 1028

[bleung@investhk.gov.hk](mailto:bleung@investhk.gov.hk)

### Lily Wang 王麗

Greater China and Australasia

(所有來自大中華地區的業務)

T: +852 3107 1037

[lwang@investhk.gov.hk](mailto:lwang@investhk.gov.hk)

### Rebecca Chan 陳鳳霞

Europe (except France)

T: +852 3107 1093

[rebeccachan@investhk.gov.hk](mailto:rebeccachan@investhk.gov.hk)

### Jenny Hui 許嘉珮

Asia (other than Greater China) and France

T: +852 3107 1047

[jhui@investhk.gov.hk](mailto:jhui@investhk.gov.hk)

[www.investhk.gov.hk](http://www.investhk.gov.hk)

Find Us on Social Media

關注我們



© 2019 Copyright Invest Hong Kong. All rights reserved.